
Zpráva o činnosti FOX-klubu Praha za rok 2015. 
 

Z administrativní činnosti: 

Na stránkách FOX-klubu Praha (dále jen AFK) byla vytvořena rozsáhlá databáze (dále jen DB), která pokrývá 
celou působnost AFK. Je členěna na členskou základnu (seznam členů, členské příspěvky, příspěvky na závody, 

zápůjčky), evidenci veškeré techniky (možno prohlížet po kategoriích), dále závody (přihlášky s přehledem položek a 

etap a samostatně Pohár Přátelství (dále jen PP)) a nakonec podvojné účetnictví, rozdělené na pokladnu, banku, závazky, 
pohledávky, výpisy, denník, osnovu a střediska, které velmi usnadní závěrečné vyúčtování. 

DB je přístupná pro zápis Petru Hrabákovi (tvůrci) a mně a pro čtení členům výboru a Luboši Winterovi. Umožňuje 

aktuální změny členské základny, které se dříve prováděly jednou ročně. Zamezí se všem chybám plynoucím z používání 

různých verzí tabulek XLS. Je v plánu zpřístupnit v budoucnu všem členům jejich osobní karty tak, aby si kdykoliv mohli 
zkontrolovat své závazky, platby a výpůjčky. Nehynoucí sláva a díky za mnoho práce a strávených hodin patří Petrovi 

Hrabákovi. 

 DB všech členů vytvořila také Česká Unie Sportu (dále jen ČUS) a Marcela dala pokyn všem oddílům, aby tuto 
DB k 31.12.2015 naplnili. Tento úkol AFK splnil a členská základna měla k 31.12.2015 70 členů. 

Poznámka: v souvislosti s nutností vyplnit v DB ČUS ID, což je pro AROB index, byl počátkem roku 2016 zaktualizován 

seznam všech indexů, které byly kdy použity a dále bylo rozhodnuto, že index se přidělí všem členům AFK, i těm, kteří 

nezávodí. Asi ve 3 případech došlo ke změně dosud používaného indexu. 

Z ekonomické činnosti: 
AFK se zúčastnil celkem 8 dotačních programů, z toho 6 bylo vypsáno Radou AROB. Jsou to dotace na činnost, dotace 

na pořádání PP15, grant na nábor v rámci Modřanského veletrhu, grant na soustředění, grant na sportovní výbavu a grant 
na programové vybavení OCAD v celkové výši 114 256,- Kč, dále jednoho programu Českého Olympijského Výboru 

(dále ČOV) zprostředkovaného AROB ve výši 8600,- Kč, který je vyhrazen pouze sportující mládeži do 19 let a nebyl 

dočerpán o 39,- Kč a konečně jednoho grantu od Prahy 12 na nákup techniky ve výši 15 000,- Kč. Všechny tyto dotační 
programy umožnily vyplatit účastníkům akcí prostředky, které snížily jejich vynaložené náklady. 

Ze sportovní činnosti: 

 AFK pořádal pravidelně každé úterý tréninky a výjimkou jarního plavání, které bylo bohužel ve středu a proto 

účast byla malá. Jarní a podzimní tréninky zajišťovala Martina a já s pomocí Báry a Dalibora. O rozšíření na čtvrtek nebyl 
velký zájem a využilo ho jen pár členů. Výsledky byly uveřejňovány na stránkách AFK a pokud nebyl trénink společný 

s ASP, jsou přístupné jen po přihlášení. V rámci tréninků jsme organizovali i dvojkové a trojkové závody. Podzimní 

tréninky v tělocvičně vedla Martina a Bára s Daliborem a jsou zřejmě úspěšnější, než plavání. 
 Členové AFK se zúčastnili dle svých možností celkem 6 jedničkových soutěží a to: DT+N, O-Sport Cupu, MČR 

Pardubice, SVK-Kysuca, 4D a MČR Úštěk a pořádali nebo se účastnili PP2015. Díky této účasti získali v národním 

žebříčku (dále NŽ) ve svých kategoriích: Iveta Šístková 6. místo, Jana Sobotová 15. místo, Bára Matoušková 2. místo, 
Šárka Antošová 4. místo, Bětka Sobotová 4. místo v NŽ V KATEGORII D14, Martina Matoušková 9. místo, Markéta 

Skrbková 11. místo, Jana Drábková 4. místo, Michal Voráček 4. místo, Vítek Pospíšil 7. místo v kategorii M20, Tomáš 

Hladina 12. místo, Michal Skrbek 15. místo, Dalibor Matoušek 3. místo, Ondra Bertelman 11. místo, Dan Šístek 4. místo, 

Radim Halíř 12. místo, Luboš Winter 2. místo a Antonín Blomann 4. místo. Celkově lze hodnotit účast závodníků z AFK 
jako velmi dobrou.  

 Zvláště je třeba vyzvednout výsledky našich reprezentantů. Dalibor Matoušek má z 3 zlaté medaile z Mistrovství 

Evropy žáků v Polsku, Bára Matoušková má jednu zlatou a 2 stříbrné medaile z ME v Mariánských Lázní, tamtéž získal 
Dan Šístek 2 stříbrné a jednu bronzovou medaili. Úspěšně nás reprezentovali i Jana Drábková a Luboš Winter. Dále je 

třeba vyzvednout velkou bojovnost Bětky Sobotové, která se v 10 letech sama přehlásila do kategorie D14 a úspěšně 

bojovala o nominaci na ME žáků. Byla třetí a jen kvůli rozhodnutí trenéra se nakonec nemohla ME žáků zúčastnit. 

Kromě toho se členové AFK účastnili i dvojkových a trojkových závodů, což nejen pomohlo k jejich rozvoji, ale 
umožnilo získat AFK potřebné body pro získání dotace na činnost v r. 2016.  

Soustředění, které pořádal AFK spolu s ETE a ELB, se zúčastnilo 22 lidí za AFK, z toho 19 členů oddílu. 

Soustředění pomohlo k výkonnostnímu růstu všem, ale obzvláště těm nejmenším začátečníkům. V rámci soustředění 
proběhly i 2 závody organizované AFK. 

Závodní sezonu 2015 lze celkově hodnotit jako úspěšnou. Přesto je zde ještě mnoho prostoru pro zlepšení a 

zvýšení výkonnosti. Rovněž pořádání PP15 bylo velmi úspěšné a větší účasti zabránilo jen velké množství sportovních 
akcí v dané oblasti, což bylo velmi náročné pro účastníky ze vzdálených oblastí, např. z Moravy. 

Třešničkou na dortu byla účast zvláště těch nejmladších na Velké Kunratické, tradičním závodě na konci sezony. 

Z technické činnosti: 

Brzy na jaře byla veškerá vysílací technika a přijímače, které byly ve skladu nebo je předali členové, prohlédnuta a také 
polepena evidenčními čísly a symbolem AFK lištičkou a případně opravena či upravena pro další činnost Lubošem 

Winterem. Nefunkční původní akumulátory vyměnil Luboš za moderní Li-Pol aku s rychlým nabíjením, které s velkým 

úsilím sám zakoupil. Většinu techniky předal k používání, pouze několik sporných kusů, které potřebovaly vyzkoušet 
v terénu, přivezl na soustředění, kde byly opravy a zprovoznění dokončeny. Patří mu velký dík za pečlivost a mnoho 

obětovaných hodin práce.  

 
V Praze, dne 19. 1. 2016     Antonín Blomann, předseda FOX-klubu Praha    


